
Schůze Rady Orla 8. 7. 2019 

Přítomni: Zemek, Šlapanský, Juřena, Patočková, Jelínek 

Omluveni: Pavlík, Feith 

 br. starosta informoval o úspěchu mladých kuželkářů (Ondovčáková, Šmarda) 

 potřeba likvidace starého sporáku ve sklepě, následně úklid, popřípadě vylíčit ve sklepě 

 informace o aktuální finanční situaci 

 instalace klimatizace proběhne od 22. 7. do 24. 7. 

 

 příští schůze 2. 9.  


